

ECONOMIC REVIEW

A Core Journal in China

A Core Journal in Humanities and Social Sciences in China

A Journal Indexed in the CSSCI

A Top Journal in Economics in China

A Journal Financially Supported by the National Social Science Foundation of China

ECONOMIC REVIEW

经济评论

ECONOMIC REVIEW

全国中文核心期刊·全国人文社会科学核心期刊·CSSCI来源期刊

全国优秀经济期刊·国家社会科学基金资助期刊

- Wang Yusen and Wang Yupeng
Resources Production and Economic Growth: A Two-sector Ramsey Model
- Zhao Qiuyun and Lin Zhifan
More Haste, Less Speed: Financial Repression, Structural Distortion and the “Middle-Income Trap”
- Wang Yuelong
The Impact of Metro Opening on Housing Price: An Empirical Analysis
- Huang Huichun, Qi Yan and Cheng Lan
Rural Land Contracting Right Mortgage Loan and Credit Access: An Empirical Analysis Based on Cluster Matched Pairs
- Chen Huan and Wang Yan
International Trade and Technological Progress Direction in China: An Empirical Study Based on Manufacturing Level Panel Data

Vol.193 No.3 2015
Wuhan University



经济评论
(总)
第一九三期
二〇一五年第三期

- 王育森 王宇鹏
资源生产方式转变与经济增长——一个两部门的Ramsey理论分析框架
- 赵秋运 林志帆
“欲速则不达”：金融抑制、产业结构扭曲与“中等收入陷阱”
- 王岳龙
地铁开通对房价影响的实证研究
- 黄惠春 邱艳 程兰
农村土地承包经营权抵押贷款与农户信贷可得性——基于组群配对的实证分析
- 陈欢 王燕
国际贸易与中国技术进步方向——基于制造业行业的经验研究

3 2015 武汉大学主办